龍華科技大學暨國家圖書館 學位論文【延後公開】申請書

Application for delayed public release of thesis/dissertation

申請日期:民國_____年___月___日 Application Date: (YYYY/MM/DD) 申請人姓名 □碩士 Master 畢業年月 學位類別 Applicant Graduate Degree □博士 Doctor Graduation Date 學年度第 系所名稱 學號 Number Schools or Departments 聯絡電話 電子郵件 Telephone E-mail 論文名稱 Thesis/Dissertation Title □申請專利並檢附證明,專利申請案號: Filing for patent registration. Registration number: □準備以上列論文投稿期刊,刊名: 延後原因 Submission for publication. Journal/Publication Title: 公開日期 Delayed Reason for □涉及國家機密,請說明: Until delay Contains information pertaining to the national secret. Please (YYYY/MM/DD) specify. □依法不得提供,請說明: Withheld according to the law. Please specify. 研究所章戳: 申請人簽名: 資圖處(圖)章戳: Schools or Department Seal: Applicant Signature: University Library Seal: 指導教授簽名: Advisor Signature: 研究所所長簽名:

【說明】

1. 以上所有欄位請據實填寫,缺項或簽章不全,恕不受理。

Dean of Graduate School Signature:

- 2. 論文尚未送交國家圖書館,請於提送論文時,每本均需夾附親筆簽名申請書1份。
- 3. 論文已送達國家圖書館者,請將親筆簽名申請書一式3份,交至本校圖書館,其中2份由本館代轉交國家圖書館。
- 4. 有關電子學位論文之內容更動或延後開放事宜,請向學校權責單位申辦。

[Notes]

- 1. Please fill in all blanks. The application form will not be accepted for processing until all information, signatures, and stamps are included.
- 2. If the thesis or dissertation is not yet submitted to the National Central Library (NCL), please attach the signed application form to the thesis or dissertation.
- 3. If the thesis or dissertation has been submitted to the NCL, please deliver with 3 copies of the signed application form attached to the Lunghwa University of Science and Technology Library.
- 4. For queries concerning the delayed for public release of an electronic version of thesis, please refer to your guidelines for details.